
Z Á  P  I S  N  I  C A 
Zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Obišovce konaného dňa 

28.05.2025 v Obišovciach 
 
 

Prítomní: - podľa prezenčnej listiny, ktorá je prílohou tejto zápisnice – príloha č.1 
      
        
1. Otvorenie, schválenie overovateľov zápisnice, schválenie programu rokovania   
    Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Obišovce otvorila o 18:17 hod. a viedla starostka obce p. Mária 
Baboľová, ktorá privítala všetkých prítomných. Konštatovala, že zasadnutie je zvolané v súlade so zák. SNR 
č. 369/1990 Zb. o obecnom zradení v znení neskorších predpisov. Obecné zastupiteľstvo sa zišlo v počte 5   
poslancov, z celkového počtu 5, takže je uznášania schopné. 
 
 
Za zapisovateľku starostka určila p. Ivonu Mackovú 
 
 Starostka obce predniesla návrh programu rokovania obecného zastupiteľstva podľa pozvánky – 
príloha č.2  
 
s týmto   n a v r h o v a n ý m   programom: 
 
Program:         
 
 
1. Otvorenie 

    a) Schválenie programu rokovania 
    b) Určenie overovateľov zápisnice 
    c) Určenie zapisovateľa 
 
2. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 
   a) Uznesenia – trvalé úlohy 
    b) Uznesenia – úlohy v plnení 
   c) Uznesenia – splnené úlohy 
 
3. Činnosť obce 
 a) prevádzka MŠ: 
-  informácia o zápise detí do MŠ 
- schválenie celodennej prevádzky MŠ a zabezpečenie personálneho obsadenia 
b) informácia o žiadostiach podaných na PPA o nenávratný finančný príspevok na projekty: 
- vybudovanie záchytného parkoviska pri novom cintoríne 
- a vybudovanie chodníka v obci pod  železničným priecestím smerom k nehnuteľnosti č. d. 186  
-  žiadosť o bankový úver za účelom úhrady zrealizovaných projektov: záchytné parkovisko, chodník v obci 
 
4. Starosta obce 
a) Podanie oznámení o majetkových pomeroch verejných funkcionárov – starostka obce  
    - podané v lehote do 30.04.2025 na sekretariáte obecného úradu do podateľne 
 
5. Dotazy a dopyty občanov 
a) žiadosť majiteľov nehnuteľnosti č. 56 o opravu steny na budove obce „hasičská zbrojnica“ 
b) žiadosť o osadenie lavičky na starom cintoríne 
  
6. Dotazy a dopyty poslancov obecného zastupiteľstva 
 
7. Záver    
       
          
       
Za overovateľov zápisnice starostka dala návrh: 



p. Tomáš Beniš a p. Zuzana Síkorová 
 

- Starostka obce privítala hosťa na obecnom zastupiteľstve občana obce p. Albínu Szabovú. Uviedla, 
že so súhlasom poslancov obecného zastupiteľstva program rokovania upraví poradie bodov a to 
tak, že bod 5 bude presunutý za bodom 2 a následne poradie ostatných bodov ostáva nezmenené. 

 
 
Za schválenie  
navrhovaného programu so zmenou poradia bodov rokovania a overovateľov zápisnice dala starostka obce 
hlasovať:  
 
Výsledky hlasovania: 
Prítomní Za Proti Zdržali sa 
Tomáš Beniš x   
Jozef Legath x   

Zuzana Síkorová x   
Mgr. Marianna Sviatková x   
Štefan Ščepita x   
 
Uznesenie č.  9/2025 
OZ schvaľuje návrh programu rokovania  so zaradením bodu 5 za bodom a 2 pokračovať v navrhovanom 
poradí bodov 
 
a overovateľov zápisnice obecného zastupiteľstva obce Obišovce schvaľuje: 
p. Tomáš Beniš a p. Zuzana Síkorová 
 
Za zapisovateľku bola určená Ivona Macková 
 
 
 
2.  Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 
 
S plnením uznesení obecného zastupiteľstva oboznámila poslancov: 
 
A: Berie na vedomie 
 . 
Uznesenia- úlohy v plnení z predchádzajúcich zasadnutí 
Č. 29 /2023 Podanie žiadostí na realizáciu projektov financovaných prostredníctvom MAS Čierna 

Hora-Hornád o.z. 
A) Chodník pri ceste III/3460 v úseku Evanjelický úrad – križovatka  pri železničnej zastávke 
B) Parkoviská pri novom  cintoríne: parkovisko 1 a parkovisko 2 –bez pripomienok 

 
Č. 47/2023  c) Návrh na  inštaláciu kamerového systému – priestor pod cintorínom – bez  
      pripomienok 
 

Č. 8/2024  a) návrh vybudovania kamerového monitorovacieho systému – podpora z  
    eurofondov – bez pripomienok, schválené 
 
 

 

Uznesenia zo zasadnutia dňa 03.03.2025  – splnené úlohy a úlohy v plnení 

 
Č. 1/2025  Schválenie návrhu programu rokovania, overovateľov zápisnice a zapisovateľku 
   zápisnice rokovania - schválené 

Č. 02/2025  Kontrola uznesení – berie na vedomie 

 
Č. 03/2025  Hlavný kontrolór obce – činnosť 

    a) Správa z kontroly prevodov nehnuteľného majetku obce, ktorého všeobecná  
   hodnota majetku prevýšila  20.000,00 eur – berie na vedomie 
 

Č. 04/2025  4. Činnosť obce 
     a) ½ denná prevádzka Materskej školy Obišovce od 01.01.2025, realizácia dňa  



   otvorených dverí 13.02.2025-informácia o jeho priebehu a návrh ďalších opatrení 
   pre zvýšenie počtu detí - Berie na vedomie Stav v Materskej škole v Obišovciach 
 
   A Navrhuje - vyhotovenie motivačného listu rodičom detí vo veku od 03-06 rokov 
   s trvalým pobytom v obci Obišovce za účelom ich oslovenia s umiestnením deti do 
   MŠ Obišovce a vyhotovenie baneru s informáciou o voľnej kapacite v predškolskom 
   zariadení, ktorý by bol umiestnený v obci na viditeľnom mieste. 
 
 
 

č. 5/2025  b) správa o rekonštrukčných prácach v budove kultúrneho domu – prerábka  
   sociálnych zariadení, kuchyne, zriadenie žumpy- Berie na vedomie - informáciu  

   o rekonštrukčných prácach v budove kultúrneho domu v Obišovciach 

 
 

č. 6/2025  c) informácia o príprave žiadosti o podanie NFP prostredníctvom MAS Čierna Hora 
   Hornád  v zmysle prijatého uznesenia – berie na vedomie - informáciu o príprave 
   žiadosti o podanie NFP prostredníctvom MAS Čierna Hora Hornád v zmysle prijatého 
   uznesenia č. 29/2023 
 
 

Č. 7/2025   d) Návrh zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2025 – Schvaľuje - návrh  
   zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2025  v tomto znení: 03.03.2025, 
   28.05.2025, 25.06.2025, 17.09.2025, 10.12.2025 

 
Č. 8/2025   e) Informácia o zamýšľanom umiestnení budúcich transformačných staníc 22/0,4 kV 
   a úpravy distribučnej siete v Obišovciach – lokalita Hornád – Farské lúky – berie na 
   vedomie 
   

 

 
 
 
 
Č. 2: Kontrola  plnenia  uznesení obecného zastupiteľstva 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Obišovce 
 

                 O návrhu uznesenia dala starostka obce hlasovať 
 Výsledky hlasovania: 

Prítomní Za Proti Zdržali sa 
Tomáš Beniš x   

Jozef Legath x   
Zuzana Síkorová x   
Mgr. Marianna Sviatková x   

Štefan Ščepita x   
 

 Uznesenie č. 10/2025 

 
                   Obecné zastupiteľstvo obce Obišovce berie na vedomie stav plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva 

obce a obecného zastupiteľstva konaného dňa 03.03.2025  
  
 Trvalé úlohy:   3 uznesenia 
  
 Úlohy v plnení:   0 uznesení 
 
 Splnené úlohy:  8 uznesenia 
 



 5. Dotazy a dopyty občanov 
a) žiadosť majiteľov nehnuteľnosti č. 56 o opravu steny na budove obce „hasičská zbrojnica“ 
 
Dňa 22.05.2025 nás emailom kontaktovala majiteľka nehnuteľnosti č. d. 56, ktorá nás upozorňuje na 
havarijný stav omietky na budove „hasičskej zbrojnice“. Nakoľko majitelia majú oplotenie zelenou zástenou 
zakryté pravdou je, že sa k budove obce zo strany ich pozemku nevieme dostať a ani teda stav aký tam je 
nevidíme. 
Dávam do pozornosti tento jav a zároveň predkladám fotodokumentáciu. 
 
Po technickej stránke vykonať novú stierku alebo metlový špric.  
Pán Legath uviedol aj opravu steny na KD zo strany nehnuteľnosti rodiny Lukčovej. 
Rýchla  sanácia jednoduchým metlovým špricom. 
 
Uvedené sanačné práce budú zohľadnené v rozpočte obce. 
 
 

 Uznesenie č.    11 /2025 
 
                    Obecné zastupiteľstvo obce Obišovce  
 
 Berie na vedomie 
 
 Technicky a estetický stav budovy „hasičskej zbrojnice“  a kultúrneho domu a bude sa zaoberať v rozpočte 

obce v najbližšom období. 
 

 
 
 
O návrhu uznesenia dala starostka obce hlasovať 

 Výsledky hlasovania: 
Prítomní Za Proti Zdržali sa 
Tomáš Beniš x   

Jozef Legath x   
Zuzana Síkorová x   
Mgr. Marianna Sviatková x   
Štefan Ščepita x   

 
 
 
5. Dotazy a dopyty občanov 

b) žiadosť o osadenie lavičky na starom cintoríne 
 
Pán Gajdoš Emil podal ústnu žiadosť o osadenie na starom cintoríne. Eviduje návštevnosť a niektorý 
z návštevníkov postávajú. Na jeho návrh navrhuje obecnému zastupiteľstvu  nákup lavičky, ktorá by tam 
bola osadená. 
 
Pán Legath oslovil pani Szabovu či je dobrý návrh osadiť lavičku na starom cintoríne.  
 
Na žiadosť poslankyne pani Síkorovej v akej cene sa pohybujú takéto parkové lavičky, starostka obce 
uviedla, že sú to sumy do cca 250 eur podľa ponúk dostupných na internete. 
 
Pán Legath uviedol, že bude potrebné ju osadiť a navrhuje k tejto sume ešte pamätať na sumu, ktorá bude 
zahŕňať materiál na jej osadenie (betón..). 
 
 
 

 Uznesenie č.    12 /2025 



 
                    Obecné zastupiteľstvo obce Obišovce  
 
 Schvaľuje 

 
Zakúpenie parkovej lavičky v cene do 300,00 eur  a jej osadenie na starom cintoríne. 
 
 
O návrhu uznesenia dala starostka obce hlasovať 

 Výsledky hlasovania: 
Prítomní Za Proti Zdržali sa 
Tomáš Beniš x   
Jozef Legath x   

Zuzana Síkorová x   
Mgr. Marianna Sviatková x   
Štefan Ščepita x   

 
5. Dotazy a dopyty občanov 

c)  žiadosť p. Albíny Szabovej – osobná návšteva na obecnom zastupiteľstve 
  

- pani Szabová uviedla, že ešte stále obec nezrealizovala opravu priekopy aj napriek tomu, že jej bola 
odoslaná odpoveď, že obec zabezpečí uvedenú opravu priekopy, tomu predchádza zamerania 
geodetom pozemok obce a súkromné pozemky 
 

- uviedla, že p. Legat a starostka obce bola osobne na návšteve v dome. Pán Legath uviedol, že 
zadná strana domu nie je zateplená, pani Szabová uviedla, aby sme opäť išli pozrieť, pán Legath 
navrhol termín stretnutia priamo na mieste pri dome, opäť pani Szabová uvádza, že chce prečítať 
text, ktorý jej zaslala poisťovňa. List z poisťovne sa netýka obce. 

Pani Szabová uviedla, že tu ideme riešiť problém rodiny Lukčových, pán Legath uviedol, že je to 
ochrana majetku obce nie súkromné majetku rodiny Lukčových (poz. Z bodu 5a) 
 
Oprava priekopy bude po zameraní pozemku obce a pozemku susedných parciel. 

- Starostka obce uviedla, že po zaobstaraní cp na zameranie pozemku obce, dohodne termín 
zamerania a budú oboznámení všetci susedia parcely obce, tak bude zrealizovaná rekonštrukcia 
priekopy 
 

- p. Szabová uviedla, že jej obec nevyhovela v žiadosti o zakúpenie pozemku za domom zo strany 
Čopových. Bolo jej povedané, že zo strany za domom je obecný pozemok, kde má umožnený 
prístup k svojej nehnuteľnosti. Pani Szabová uviedla, že ak sa pominie, jej dcéra nevie o týchto 
faktoch  a ona to nemá na papieri. 

 

- Jej obava vychádza aj z aktuálneho stavu na pozemkoch pri Čiernom moste, kde väčšinový vlastník 
ju ide „vydediť“ – pani Síkorová jej to vysvetlila, že ju nikto nevydedí, ale jej pridelil pozemok, ktorý  
je voľný na ktorom nikde nestojí chata. 

 

- Pani Szabová uviedla, že je potrebné udržiavať drevené WC na novom cintoríne. Návrh je na ich 
likvidáciu a bude pristavené chemické mobilné WC 

 

- Pani Szabová uviedla, že na starom cintoríne aby sa častejšie kosilo. Kosiť sa kosí, ale nemôžu 
kosiť opakovane v malých intervaloch. Uvádza pani Szabová, že potom pri vysokej tráve zvalia 
kríže. Starostka obce uviedla, že upozorní zamestnancov aby vykášali ďalej od krížov. Starostka tiež 
uviedla, že zamestnanci znášajú veľké riziko pri vysokej tráve, nakoľko sklenené kahance ak v tráve 
nevidia tak im hrozí poranenie sklom. 

 

- Podnet pani Szabovej: pomoc starším ľuďom. Pán Legat uviedol, že platí poviedka o troch grošoch. 
Je čas splatiť dlh rodičovi. Pani Szabová uviedla, že nedávno bola veľmi chorá. Poslankyňa pani 
Síkorová uviedla, že na verejnej schôdzi v kultúrnom dome tieto podnety boli vypočuté. Jeden 
z podnetov bol prijatie zamestnanca na obci. Po tejto schôdzi bol prijatý do stavu ďalší zamestnanec 
a nevidíme problém s pomocou zo strany obce. Pani Szabová uvádza, že bola veľmi chorá, ale 



sociálne zariadenia sú plné. Pani Szabová uvádza, že tieto veci sa neriešia z hodiny na hodinu.  
 

- Pani Szabová sa pýtala, či obec žiadala o podporu – obnov dom- poslanec p. Legath uviedol, že 
tieto žiadosti mali možnosť podávať iba fyzické osoby. Pani Szabová uviedla, že bola v kancelárií sa 
informovať o podmienkach priznania podpory. Obec nevie v tejto veci pomôcť, je to predmetom 
súkromnej osoby. 
 

- Vývoz žumpy – bol poskytnutý kontakt pani Sviatkovou na vývoz žumpy s autom do  objemu 5 m3. 

 

- Pani Szabová uviedla, že pán Ján Tkáč, urobil zo Stariny vodu pre celé Košice aké sú vízie pre obec 
Obišovce. 

 

Z uvedeného bodu nebolo prijaté žiadne uznesenie. Podnety a návrhy pani Szabovej boli vypočuté 
a na otázky boli dané odpovede. 
 
Po tomto bode rokovania pani Szabová opustila rokovanie, poslanci obecného zastupiteľstva 
prerušili rokovanie na malú technickú prestávku. Po 10 minútach rokovanie pokračovalo ďalej 
bodom 3. 

 
  

3. Činnosť obce 
 a) prevádzka MŠ: 
-  informácia o zápise detí do MŠ 
- schválenie celodennej prevádzky MŠ a zabezpečenie personálneho obsadenia 
 
Situácia, ktorá vznikla v septembri 2024, kde z prihlásených 13 detí nastúpilo do MŠ 8 boli prijaté 
zriaďovateľom opatrenia z hlavného dôvodu a to zmena financovania Materských škôl prostredníctvom 
normatívov. 
Po vykonaní zmeny z celodennej prevádzky na poldennú so zámerom zachovania prevádzky MŠ 
v Obišovciach rodičia 3 detí zmenili zariadenie a odišli z MŠ Obišovce do susednej MŠ Kysak.  
Zápis do MŠ Obišovce, ktorý sa konal v dňoch 5.05.2025 – 09.05.2025. Počet prijatých prihlášok do MŠ je 6. 
Skladba detí: 6 žiadostí detí bez TP (okolité dediny).  
Z detí s trvalým pobytom v Obišovciach, ktorý eviduje obec Obišovce v evidencii obyvateľov je 17 z toho 1 
dieťa trvalo žijúce v meste Košice. Konštatujem, že z týchto detí nikto, okrem 3 detí, ktoré v tomto čase 
navštevujú Materskú školu, neprejavil záujem o zariadenie – teda Materskú školu v obci trvalého pobytu, čo 
je žiaľ z môjho pohľadu veľmi smutné. 
Aby sme predišli stavu a situácií v septembri roku 2024 boli z mojej strany vykonané tieto opatrenia: 

- Dňa 20.05.2025 - Stretnutie so starostom obce Kysak a pán riaditeľom Spojenej školy Kysak za 
účelom prebratia zoznamu detí z obce Obišovce, ktoré majú záujem o zariadenie v Kysaku 

- Následne 22.05.2025 bolo s pomocou pána riaditeľa Spojenej školy Kysak a prizvaním rodičov detí, 
ktoré sa uchádzajú o zariadenie v MŠ Obišovce a zároveň o zariadenie v Kysaku, nakoľko 
z legislatívneho hľadiska rodičia túto možnosť majú. MŠ škola uchádzača príjme a rodič sa rozhodne 
v poslednej chvíli, t. j. až pri nástupe do školy. 

Mnou ako starostkou obce bolo týmto rodičom vysvetlený úmysel zavedenia celodennej prevádzky a s tým 
by súvisel krok  prijatia nového pedagóga. Avšak obec musí mať istotu, že deti nastúpia do Materskej školy. 
Rodičia uvedené vzali na vedomie, avšak s istotou nikto neodpovedal a neuistil ma, že nastúpia až na 
jedných rodičov od ktorých som dnes  obdržala sms správu, že  žiaľ po zvážení všetkých okolností sa rozhodli, 
že od septembra 2025 detí nebudú navštevovať MŠ Obišovce. 
 
Rekapitulácia: 
4 deti súčasne v stave + 6 prihlášok = 10 detí: - 3 (ktorý chcú odísť) = 7 detí z toho 6 nových,  u ktorých nie je 
istota, že nastúpia, majú prihlášky aj v iných zariadeniach alebo v súčastnosti navštevujú iné zariadenie. 
 
Na základe uvedených skutočností dávam priestor na Váš názor dámy a páni poslanci. 
Po tejto výzve starostky obce nastalo ticho. Poslanci obecného zastupiteľstva vnímali vážnosť tejto situácie 



a taktiež dôsledky prijatia takéhoto uznesenia, kde dochádza k prerušeniu, prípadne k celkovému ukončeniu 
prevádzky Materskej školy Obišovce. 
 
V tomto  odmlčaní poslancov obecného zastupiteľstva si vzala slovo starostka obce, ktorá uviedla svoj 
osobný názor na situáciu, ktorá sa udiala za posledné roky v našej obci a nie len v našej obci. Je to jav v celej 
našej spoločnosti. Podľa jej názoru a s dovolením uviedla, že tento jav sa deje aj pri rím.-katolíckej farnosti 
a ako to ona vidí, do obce prichádzajú ľudia, ktorí si zakúpili nehnuteľnosť z rôznych dôvodov. Tieto dôvody 
týchto našich nových obyvateľov, prípadne iba majiteľov nehnuteľností uvádzajú do vlastných bublín. V tejto 
bubline chcú byť ako v komfortnej zóne. Z diaľky a cez sociálne siete majú riešenia na všetko, kritiky habadej 
avšak ak je potrebné, aby sme vytvárali jednotnú spoločnosť a boli spolupatriční k sebe navzájom a ako 
celok vtedy nastúpi stav, kde by sa ocitli v diskonforte a nastupuje stav, ktorý vyhovuje iba jednotlivcovi. 
Starostka obce zastáva názor, že obyvatelia a majitelia nehnuteľnosti v našej obci sú bez väzieb a nič ich 
neviaže k tomu, aby aj takýto jav ako je udržateľnosť prevádzky Materskej školy Obišovce bola zachránená. 
Na strane druhej starostka obce uvádza, že aj legislatíva je benevolentná a umožňuje rodičom detí migráciu 
do okolitých škôl. Taktiež je tu fenomén, že rodič si môže podať „XY“ prihlášok do zariadenia a svoje 
rozhodnutie, kde umiestni svoje dieťa ponecháva na posledný termín, niekedy aj bez oznámenia zariadeniu, 
do ktorého bolo jeho dieťa prijaté. Toto uviedla starostka obce v súvislostí s tým, že v evidencii obyvateľstva 
k dátumu 28.05.2025 obec Obišovce eviduje 17 detí vo veku od 3-6 rokov z toho 1 dieťa je trvalo žijúce 
v meste Košice  a napriek takému krásnemu počtu detí nevieme naplniť kapacitu Materskej školy Obišovce. 
Samozrejme uvádza starostka obce ďalej, že vidí problém zo strany štátu, kde došlo k nadmernému 
rozširovaniu kapacít zariadení a pre udržateľnosť ich chodu ako je v susednej obci Kysak Spojená školy 
(materská škola so základnou) došlo k výraznému odlivu detí práve aj do tohto zariadenia.  Starostka obce 
vyjadrila poľutovanie, avšak urobila maximum pre to, aby prevádzka fungovala ďalej. Z pohľadu pôrodnosti  
a teda počtu detí, ktoré sa narodili v obci sú čísla alarmujúce. V roku  2023 – 1 dieťa, v roku 2024 – 2 deti 
a k dnešnému dátumu, t. j. rok 2025 – 1 dieťa. 
 
Po tomto opäť starostka obce vyzvala poslancov, aby sa vyjadrili. Pani poslankyňa Síkorová konštatovala, že 
ak je taký stav, tak je potrebné prevádzku prerušiť a neskôr sa ukáže, či Materskú školu zrušíme. 
 
Na základe toho došlo k hlasovaniu a prijatiu uznesenia v tomto znení: 
 

 O návrhu uznesenia dala starostka obce hlasovať 
 Výsledky hlasovania: 

Prítomní Za Proti Zdržali sa 
Tomáš Beniš x   
Jozef Legath x   
Zuzana Síkorová x   

Mgr. Marianna Sviatková x   
Štefan Ščepita x   

 

 Uznesenie č. 13/2025 
Obecné zastupiteľstvo 

a) Berie na vedomie informáciu o zápise detí do MŠ Obišovce 
b) Schvaľuje prerušenie činnosti Materskej školy Obišovce od 01.09.2025 a z dôvodu organizačných 

zmien zriaďovateľa – obce Obišovce uvoľní z pracovno-právneho vzťahu 1 pedagóga a 1 
zamestnanca – školník/upratovačka 

 
3. Činnosť obce 
b) informácia o žiadostiach podaných na PPA o nenávratný finančný príspevok na projekty: 
- vybudovanie záchytného parkoviska pri novom cintoríne 
- a vybudovanie chodníka v obci pod  železničným priecestím smerom k nehnuteľnosti č. d. 186  
-  žiadosť o bankový úver za účelom úhrady zrealizovaných projektov: záchytné parkovisko, chodník v obci 
 
Obec Obišovce podala žiadosti o nenávratný finančný príspevok na zrealizovania projektov: 

- Chodník v obci Obišovce v sume 99.729,72 € 



- Záchytné parkovisko v obci Obišovce v sume 70.415,58 € 
Uvedené žiadosti boli Rozhodnutím Pôdohospodárskej platobnej agentúry so sídlom v Bratislave, Hraničná 
12 schválené v celkových objemoch. 
 
Verejným obstarávaním bola vysúťažená spoločnosť Ekostav, a. s. Moldavská cesta 10, Košice na obidva 
projekty.  
Zmluvy o poskytnutí NFP č. 309070FWX3 a 309070FWX6 sú medzi obcou Obišovce  a Pôdohospodárskou 
platobnou agentúrou podpísané. 
Je potrebné, aby boli zrealizované uvedené projekty do konca mesiaca jún 2025. 
K uhradeniu týchto zrealizovaných projektov obce Obišovce potrebuje čerpať preklenovací úver na 
predfinacovanie platby NFP projektov: 

- Chodník v obci Obišovce v objeme 99.729,72 eur 
- Záchytné parkovisko v obci Obišovce v objeme 70.415,58 eur 

 
 
O návrhu uznesenia dala starostka obce hlasovať 

 Výsledky hlasovania: 
Prítomní Za Proti Zdržali sa 

Tomáš Beniš x   
Jozef Legath x   
Zuzana Síkorová x   
Mgr. Marianna Sviatková x   

Štefan Ščepita x   

  
 Uznesenie č. 14/2025 

 
Obecné zastupiteľstvo obce Obišovce 
 
Schvaľuje 
 

1. Realizáciu projektu Chodník v obci Obišovce 
2. Realizáciu projektu Záchytné parkovisko v obci Obišovce 
3. Prijatie preklenovacieho úveru na predfinancovanie platby nenávratného finančného príspevku 

projektu Chodník v obci Obišovce v objeme 99.729,72 eur od Slovenskej sporiteľne, a. s. 
4. Prijatie preklenovacieho úveru na predfinancovanie platby nenávratného finančného príspevku 

projektu Záchytné parkovisko v obci Obišovce v objeme 70.415,58 eur od Slovenskej sporiteľne, a .s . 
 
 
4. Starosta obce 
a) Podanie oznámení o majetkových pomeroch verejných funkcionárov – starostka obce  
    - podané v lehote do 30.04.2025 na sekretariáte obecného úradu do podateľne 
 
Starostka obce podala do podateľne obce Obišovce Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových 
pomerov verejných funkcionárov  v zmysle článku 7 ods. 1 ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane 
verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov. 
 
Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov, ktorá je zložená zo 
všetkých poslancov Obecného zastupiteľstva v počte 5 členov uvedené podanie starostky si preštudovala  
a konštatovala, že starostka obce Mária Baboľová si splnila zákonom stanovenú povinnosť. 
 
 

 Uznesenie č.    15 /2025 
 
                    Obecné zastupiteľstvo obce Obišovce  
 
 Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších 



predpisov konštatuje, že starostka obce Mária Baboľová si splnila zákonom stanovenú povinnosť. 

 
 
O návrhu uznesenia dala starostka obce hlasovať 

 Výsledky hlasovania: 

Prítomní Za Proti Zdržali sa 
Tomáš Beniš x   
Jozef Legath x   

Zuzana Síkorová x   
Mgr. Marianna Sviatková x   
Štefan Ščepita x   

 
 
 
  

6.Dotazy a dopyty poslancov obecného zastupiteľstva 

 
- p. Legath – požiadavka o opätovné namaľovanie  prechodu pre chodcov pod železničným priecestím – 
starostka obce informovala prítomných, že o namaľovanie prechodu pre chodcov požiadala KSK – správu 
ciest dňa 23.05.2025. 
 

- Pani kontrolórka mala otázku kedy bude najbližšie OZ z dôvodu ZU a VS, najbližší termín bude 
25.06.2025 

 
V závere sa starostka obce poďakovala prítomným za ich účasť a ukončila rokovanie obecného 
zastupiteľstva. 
 
7. Záver    

 
 
 

 
      

 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
 
p. Zuzana Síkorová                   ....................................................................... 
 
 
 
p. Tomáš Beniš   ...................................................................... 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Príloha č. 1 
 
 

 
 



Príloha č. 2 
 
Starostka obce Obišovce 
Sp. Zn.:  151/2025       V Obišovciach, dňa  23.05.2025 
  
 
 

P O Z V Á N K A 

 
 V súlade s ustanovením § 13 ods. 4 písm. a/ zák. SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov 

z v o l á v a m 
zasadnutie obecného zastupiteľstva obce Obišovce 

 
ktoré sa uskutoční dňa 28.05.2025 o 18,00 hod v budove obecného úradu  Obišovciach 

 
s týmto   n a v r h o v a n ý m   programom: 
 
Program:         
 
1. Otvorenie 

    a) Schválenie programu rokovania 
    b) Určenie overovateľov zápisnice 
    c) Určenie zapisovateľa 
 
2. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

   a) Uznesenia – trvalé úlohy 
    b) Uznesenia – úlohy v plnení 
   c) Uznesenia – splnené úlohy 
 
3. Činnosť obce 
 a) prevádzka MŠ: 
-  informácia o zápise detí do MŠ 
- schválenie celodennej prevádzky MŠ a zabezpečenie personálneho obsadenia 
b) informácia o žiadostiach podaných na PPA o nenávratný finančný príspevok na projekty: 
- vybudovanie záchytného parkoviska pri novom cintoríne 
- a vybudovanie chodníka v obci pod  železničným priecestím smerom k nehnuteľnosti č. d. 186  
-  žiadosť o bankový úver za účelom úhrady zrealizovaných projektov: záchytné parkovisko, chodník v obci 
 
4. Starosta obce 

a) Podanie oznámení o majetkových pomeroch verejných funkcionárov – starostka obce  
    - podané v lehote do 30.04.2025 na sekretariáte obecného úradu do podateľne 
 
5. Dotazy a dopyty občanov 

a) žiadosť majiteľov nehnuteľnosti č. 56 o opravu steny na budove obce „hasičská zbrojnica“ 
b) žiadosť o osadenie lavičky na starom cintoríne 
  
6. Dotazy a dopyty poslancov obecného zastupiteľstva 
 
7. Záver    
      Mária Baboľová, starostka obce 

 


